

印證日期：

查驗結果說明書

Decision on the Result of Inspection

核定日期：

2016/04/27

號碼：

022310210624

一、申請查驗義務人及統一編號 Obligor of the Application and Its Uniform No:

河洛企業股份有限公司 12520688

臺北市中山區林森北路612號2樓

二、查驗申請書號碼 Application No.:

DN110550091984

三、查驗貨品資料 Information of Inspected Alcohol:

進口報單號碼 Import Declaration No.	報驗 項次 Items	報單 項次 I. D. Items	品名 Brand Name	產品種類 Product Category	酒精成分 Alcohol Content	商品分類號列 C. C. C. Code & Inspection No.	包裝規格及單位數 量 Specification of Package and Number of Units	總數量 (公升) Total Quantity
AWBE05153F4237	1	5	RUIZ TORRES CABERNET 河洛特選紅葡萄酒	葡萄酒	13.5度	22042100005		

四、起岸價格 CIF (元):

五、查驗結果 Inspection Decision: 書面核放(輸入時曾經查驗合

依「進口酒類查驗辦法」規定,本批貨物經審核,符合書面核放規定。

According to Regulations Governing the Inspection of Imported Alcohol, this batch is conformed to the stipulations of document examination.

六、備註 Remarks:

(一) 本電子文書僅限作為通關作業必要時之佐證,不可移作商業、宣傳、廣告或其他用途使用。

This electronic document is for use in verifying the hygienic inspection of imported alcohol in customs clearance only, and this document shall not be referred for publication, promotion or advertisement.

(二) 請於收到本部作成本查驗結果決定次日起15日內,憑取樣收據領取原餘存樣品,屆期未申請發還者,視同拋棄。

Withdrawal of the remaining samples shall be made with sample receipt within 15days after receiving this notice, the remaining samples not been withdrawn after the above period, will be cast away.

此致 To

河洛企業股份有限公司

